
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1377

Ministeren oplyser i svar på MOF alm. del – spørgsmål 1201, at Miljøstyrelsen er i gang

med at gennemgå kommunernes indmeldinger omkring status for spildevandsindsatser i

VP2. Vil ministeren oplyse, om det – ud over antallet af rensningsanlæg, overløbsbyg-

værker og ukloakerede boliger, der sættes ind over for – så også vil blive opgjort, hvor

stor betydningen er i form af tons reduceret udledning af kvælstof og fosfor til vandmiljø-

et? Og vil ministeren i bekræftende oplyse, hvor stor usikkerheden vil være på opgørel-

serne af de reducerede mængder næringsstofudledninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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